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Onderwerp: Commissie Economie

Geachte leden van de commissie Economie van Provinciale Staten van Zeeland,

Wij, de mensen van de ’s-Heer Arendskerke en ’s-Heer Hendrikskinderen die namens dorpsraad/overlegorganen betrokken zijn bij de 

gesprekken over de N664, zijn zeer vereerd door uw uitnodiging voor een presentatie over de gebiedsgerichte aanpak Goes Noordwest en de 

N664. Dat wij –desondanks- aan deze uitnodiging geen gevolg geven heeft te maken met de volgende punten: 

- Via een brief van 17 september 2018 verzochten wij de politieke partijen in Zeeland om de N664 prioriteit te geven in hun (verkiezings) 

programma’s én in het na de verkiezingen op te stellen coalitieprogram. Uit het feit dat met de provincie en gemeente gesprekken 

plaats vinden over de plannen voor de N664 leiden wij af dat die prioriteit is gegeven en dat stemt ons positief. Wij zijn u én uw partij 

erkentelijk voor de steun die voor dit belangrijke project is verleend.

- Uw commissie vergadering vindt plaats op een tijdstip waarop wij het (definitieve) plan voor de N664 (nog) niet kennen. Dat geldt 

wellicht ook voor uw commissie. Of er bestuurlijke afspraken mbt planning, uitvoering en/of financiering zijn gemaakt laten wij 

vanzelfsprekend bij de bevoegde bestuursorganen. U begrijpt dat wij denken dat het beter is een broedende kip niet te storen. 

- Praten over een plan dat we (nog) niet kennen lijkt ons momenteel minder zinvol. Wees ervan verzekerd dat wij onze 

volksvertegenwoordigers weten te vinden, mochten de ontwikkelingen rond de N664 daartoe aanleiding geven. Uw uitnodiging voor 

de 30
e
 augustus heeft de drempel, zo die er mocht zijn, voor dat contact veel lager gemaakt.

Wij zijn u zeer erkentelijk voor uw positieve betrokkenheid bij dit voor onze dorpen belangrijke project.

Met vriendelijke groet,

19422863
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